Places Described for Purposes of Section 4B

- 1. Any arts and cultural facilities as defined by section 2 of the West Kowloon Cultural District Authority Ordinance (Cap. 601).
- 2. Any cinema, theatre or concert hall.
- 3. Any civic centre as defined by section 2(1) of the Public Health and Municipal Services Ordinance (Cap. 132).
- 4. Any community hall, community centre, activity centre or other community facility managed by the Home Affairs Department.
- 5. Any hospital.
- 6. Any museum as defined by section 2(1) of the Public Health and Municipal Services Ordinance (Cap. 132).
- 7. Any public pleasure ground.
- 8. Any public swimming pool.
- 9. Any specified clinic or health centre.
- 10. Any stadium.
- 11. Kai Tak Arena, located at 38-39 Shing Kai Road, Kowloon.
- 12. AsiaWorld-Expo, located at the Hong Kong International Airport, Lantau Island, New Territories.
- 13. Hong Kong Convention and Exhibition Centre, located at 1 Expo Drive, Wan Chai, Hong Kong.
- 14. Hong Kong Disneyland Park, located at Hong Kong Disneyland, Lantau Island, New Territories.
- 15. Ocean Park as defined by section 2 of the Ocean Park Corporation Ordinance (Cap. 388).
- 16. Water World Ocean Park Hong Kong, located at 33 Ocean Drive, Aberdeen, Hong Kong.
- 17. The Hong Kong Observation Wheel, located at 33 Man Kwong Street, Central, Hong Kong.
- 18. The Hong Kong Wetland Park designated under section 24(1) of the Country Parks Ordinance (Cap. 208).

為施行第 4B 條而描述的地方

- 1. 《西九文化區管理局條例》(第601章)第2條所界定的任何藝術文化設施。
- 2. 任何電影院、劇院或音樂廳。
- 3. 《公眾衞生及市政條例》(第132章)第2(1)條所界定的任何文 娱中心。
- 4. 由民政事務總署管理的任何社區會堂、社區中心、活動中心或其 他社區設施。
- 5. 任何醫院。
- 6. 《公眾衞生及市政條例》(第132章)第2(1)條所界定的任何博 物館。
- 7. 任何公眾遊樂場地。
- 8. 任何公眾泳池。
- 9. 任何指明診所或健康中心。
- 10. 任何體育場。
- 11. 啟德體藝館(位於九龍承啟道38-39號)。
- 12. 亞洲國際博覽館(位於新界大嶼山香港國際機場)。
- 13. 香港會議展覽中心(位於香港灣仔博覽道1號)。
- 14. 香港迪士尼樂園(位於新界大嶼山香港迪士尼樂園)。
- 15. 《海洋公園公司條例》(第388章)第2條所界定的海洋公園。
- 16. 香港海洋公園水上樂園(位於香港香港仔海洋徑33號)。
- 17. 香港摩天輪(位於香港中環民光街33號)。
- 18. 根據《郊野公園條例》(第208章)第24(1)條指定的香港濕地公園。